



# Presidiumvergadering

## VERSLAG

Vergadering van zondag 24 februari 2019

**Aanwezig:** Aram, Arne, Benjamin, Dries, Helena, Judith, Karim, Maxim(22u50), Michaël, Milko, Oberon, Raf, Robin B., Robin V., Samuel, Steffie, Wieter

**Verontschuldigd:** Simme

**Waarnemer:** Aiko, Arthur(22u30), Bram S., Cielke, Egon, Nore, Rik(23u52), Reinoud, Sandrien, Tijl, William, Wout

De vergadering wordt geopend om 21u09.

---

## Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

---

## Bezoek Beheerraad

Beheerraad komt zichzelf voorstellen.

---

## Goedkeuring verslag

Er staan nog een paar termen in het verslag die verduidelijkt mogen worden. De update van PR mag iets concreter. Dat Samuel zich verontschuldigd mag uit het verslag.

---

## Mededelingen

- Er is nog veel eten. Pak dat mee zodat dat niet vergaat.
- Volgende PV is het herbegroting.

---

## Opvolging actiepunten

| Actiepunt                 | uit te voeren door | gedaan?  |
|---------------------------|--------------------|----------|
| Verslag wisselbikers LOKO | Milko              | nog niet |

---

## Updates

### PR

Er is niks nieuws. De posters voor de workshop worden volgende week aangevraagd en het lokaal wordt volgende week gereserveerd.

## **Webteam**

Webteam is nog bezig aan de site. De site moet nog veel voller worden. Als alle evenementen er op staan en de kalender aangevuld wordt, zal het al veel beter zijn. Als je verbeterpunten hebt, stuur deze dan zeker door naar Webteam. Het gebruik van de mailinglijsten moet beter binnen de GDPR-regelingen vallen. Er moet duidelijk uitgezocht worden wat er met privacyschending bedoelt wordt zodat deze discussie afgerond kan worden op een goede manier. Hierover komen we nog terug wanneer Webteam dit uitgezocht heeft. Daarna kunnen we een beslissing nemen. Er wordt gevraagd om de wiki mobile friendly te maken. Webteam is zelf nog bezig om te zien hoe de groepen nu juist werken met betrekking tot de machtigingen.

## **Presesoverleg**

Er is toegezegd om mee te helpen aan de Business & Innovation-avond. Het gaat vooral om praktische zaken, maar ook om ons als kring of als Scientica voor te stellen. Er komen studenten van het middelbaar op af, dus dit zeker een goed moment om hen aan te trekken. Het toont ook aan dat we als kring achter innovatie staan. Er is ook gevraagd of er iemand een muzikale intermezzo wilt geven op de proclamatie. Je mag dit altijd doorgeven aan Raf. Raf is vergeten te vragen hoe het zit met de kelder als de faculteit weggaat uit het Geel Huis. Lieve Gillis was niet zo blij met de rode verf, dus er moet nog een kelderopruim komen. Er komt nog wel een kringruimte, maar deze moet nog deftig besproken en vastgelegd worden.

## **Halftime en Fulltime**

Er wordt gevraagd of het goed is dat tegen volgende PV Fulltime zijn begroting doorgeeft. Er is momenteel nog geen concreet idee. Het is de eerste keer dat er zoiets geregeld wordt, maar volgend jaar moeten er concretere afspraken komen. Het is nog vroeg op het semester, dus er is nog veel tijd. Hetzelfde voor Halftime. Hete zou jammer zijn om hun idee af te wijzen alleen omdat het te laat werd doorgestuurd. De deadlines zijn er zodat er genoeg tijd is om dingen te verbeteren, mochten ze niet goed zijn. Als het nu te laat geregeld wordt, dan kan het nog steeds georganiseerd worden met eigen fondsen, maar deadlines zouden gerespecteerd moeten worden.

---

## **Raden**

### **LOKO Sport**

SOTS is 3 april. Als we een obstakel willen opstellen, dan moeten we dat doorgeven. Op de sportraad is besloten om van het laatste veld een baseballveld te maken. Er komt een nieuw evenement: de multi-estafette in het stadspark op 7 mei. Hiervoor zijn er geen shiften. Robin gaat eens horen bij Scientica of we hiermee met hen willen samenwerken. Over de wave kan nog gediscussieerd worden.

### **LOKO Internationaal**

Niemand is op deze vergadering geweest.

### **LOKO AV en WV Studentenbeleid**

Het participatiebeleid is aangepast, maar dit was niet zo belangrijk. Space Studies is vanaf nu een Wina-richting. Er is een doopcharter goedgekeurd. Er verandert niet veel voor de kringen. De komende weken zullen de kringen en de clubs uitgenodigd worden om deze nog te ondertekenen. ICare is opgestart voor de week van de vrijwilliger. Je kan vrijwilligers nomineren. Er was een laatste puntje over de klimaatmars. Er was op de spoed-AV besloten om mee te gaan met de mars.

## **Stura**

Er is een werkgroep studiekostbeheersing opgericht. Week van 5 tot 10 mei zal gaan rond duurzaamheid. Er zijn ook aanpassingen aan het OER besproken. De SLO-mandataris heeft ontslag genomen omdat hij afgestudeerd is. Er komt een nieuwe IPortofolio waarin vrijwilligerswerk eruit gehaald. Op de laatste Stura was er een punt rond de examenverspreiding. Maar dit zou toch nog in orde zijn.

## **OOR**

Vanaf volgend jaar komen er extra maatregelen rond bissen en trissen. Er komt hierover nog een feedbackmoment. Het doel van de campagne was vooral om de studenten hierover te informeren. Er is ook rekening gehouden met sommige punten van de studenten.

## **Scientica**

De begroting van kringraad is heel hard aangepast moeten worden omdat er een verlies opgevangen moest worden. Er zit ook een groot gat in de buffer van Scientica, dus hierdoor zal er meer kringensteun gevraagd worden. Deze gaat in 2 jaar tijd gespreid worden zodat niet het volledige bedrag betaald moet worden in een keer. Er is vorige jaren niet aan het financiële plan gehouden die deze jaren gevonden is. De voorbije activiteiten zijn geëvalueerd geweest. Volgende week dinsdag is het de Scienticaquiz. Hierop kan geshift worden. Kaartenverkoop van de HOKO TD begint deze week. Het precieze moment zal Raf zo snel mogelijk vastleggen. Info komt ook nog op Facebook. Er zullen minder shiften zijn op de TD. Er komt wel een frietkraam, maar dit komt netto op minder shiften uit. Er is ook geshift op Alma TD waardoor de prijzen van de vaten lager zijn. Als er boven de 450 euro kringensteun wordt gevraagd, dan zal Wina 300 euro extra moeten betalen. Het galabal is 22 maart in de Hoorn. Inschrijvingen staan online omdat een kaartenverkoop onpraktisch is. Inschrijvingen zijn via de Scienticasite en via overschrijving. Aderik is verkozen als ondervoorzitter. Milko is verantwoordelijke van de Plan Sjarel. Deze is in Alma 3 en er zijn weinig shiften, dus vul ze zeker in.

---

## **Evaluatie afgelopen activiteiten**

Het is jammer dat er zo veel shiften niet ingevuld geraakt zijn in de eerste week van het semester. Bedankt aan iedereen die een shift heeft ingevuld, maar het niet mogelijk dat shiften zo slecht worden ingevuld. Het zelfde voor Lustrum. Lustrumweek is een van de grootste evenementen van het jaar. Het is niet mogelijk dat je niet 1 shift kan invullen in de week. Doe wat moeite voor uw leden en uw kring.

## **EJW Schaatsen**

Het was leuk. Er werd voor iets meer mensen gerekend. Er zijn 12 eerstejaars afgekomen, waarvan 7 hun bonnetje gebruikt hebben op de bar.

## **Doenbär**

Het was een drukke bar. Alles verliep vlot, ook al was Milko ziek. Robin V. heeft de opbouw en de afbraak gedaan en Helena heeft meegetapt van 00u tot 3u. Er zijn 8 bekertjes verloren gegaan van de 160.

## **Karaoke**

Er was niet veel volk en er werd ook niet veel verkocht. Het gebruik van wisselbekertjes was een goed idee. De vegetarische optie voor de bicky's was een groenteburger, maar deze viel niet in de smaak. Voor volgende keren kan meegenomen worden om voor de veggies kaaskroketten te pakken. Er kan ook aan een veggie gevraagd worden wat ze liever tussen hun broodje willen hebben als ze een vegetarische bicky willen.

## **Lustrumweek algemeen**

Lustrumweek was heel laat georganiseerd. Hierdoor zijn we geld misgelopen. We hadden met dat geld waarschijnlijk meer kunnen doen. De communicatie tussen de werkgroep en de ploeg was niet altijd super goed. Dingen die geregeld waren, waren soms slecht geregeld en sommige dingen zijn maar half uitgevoerd geweest. Heel veel mensen waren totaal niet betrokken met de werking, dus zij waren niet op de hoogte van. Niemand wist echt dat alles zo slecht geregeld was. Het is ook heel vaag gecommuniceerd geweest naar de PV. De schaal van het evenement is ook niet goed doorgekomen naar de mensen toe. Er was een totaal ander gevoel dan bij bijvoorbeeld de 24 urenloop. Communicatie wou het evenement midden januari al online zetten, maar dit is uiteindelijk pas in de lesvrije week gebeurd. De afbraak in het algemeen was ook heel slecht, want alles werd gewoon op de gang gedumpt en vergeten. Er zijn subsidies die we bij LOKO en Alumni konden aanvragen, maar dit is niet gebeurd. Het is jammer dat er zo weinig ouwzakken aanwezig waren. Bij de meeste is het aangekomen. Jammer dat er ook zo weinig naar de bar zijn gekomen, aangezien we deze speciaal om 21u hebben laten beginnen. Het werd te laat naar de ouwzakken gecommuniceerd, dus ze hebben pas te laat verlof kunnen aanvragen.

## **Openingsreceptie**

Het grootste probleem was de miscommunicatie tussen STUK en Wina, want er waren wel duidelijke mails gestuurd naar STUK, maar STUK heeft niet alles goed begrepen. De verantwoordelijke die er was, was wel chill en alles is goed opgelost geweest. De kosten zijn goed uitgekomen en de schatting was goed. Als je volgende keer faciliteiten van externen gebruikt, check dan een paar dagen op voorhand of alles echt geregeld is.

## **Walking Brunch**

Alles is redelijk goed verlopen. De opbouw was een beetje nipt. Er moesten nog pannenkoeken gemaakt worden de dag zelf, maar alles is net goed gekomen. Shiften waren niet zo zwaar. Afbraak is niet goed gepland geweest. Eten en overschotten zijn ook niet geregeld geweest. Het tekstje was veel te laat. In het vervolg moet er eerst in het Geel Huis gekeken worden of er nog voedsel of materiaal is voordat je nieuwe aankoopt.

## **Lustrumbar**

Er moest nog veel met Anton geregeld worden omdat er nog weinig geregeld was. De Collect & Go moest nog heel laat aangepast worden, maar dit is nog in orde gekomen. Er was veel inkleding, dus dat was tof. Er was ook slecht communicatie met Anton, want hij wist pas heel laat dat de bar om 21u begon in plaats van 22u. Opbouw was iets te laat gedaan, maar er waren nog niet zo veel mensen. Kristel van Alma was heel boos omdat heel smerig was. De afbraak is veel te laat begonnen. Er was heel veel eten op de bar, terwijl dit niet in Alma gegeven mag worden. Er is nu heel veel soep gemaakt en dit moet nu weggegooid worden.

## **Quiz**

Het grootste probleem was dat we geen busje hadden. Ward en Alexander hebben alles alleen gedaan en dit was zeker in orde. Er is minder eten aangekocht zodat er minder overschot terug meegenomen moest worden. Er is veel drank over. De drankverdeling was een beetje raar omdat er eigenlijk geen eten en drank in het MTC mag. Mensen vonden het wel tof om bediend te worden. Er waren 4 ploegen niet gekomen. Het doel van de kostprijs was voor iedereen te laten komen. Prijzen vielen in de smaak en ook elke heeft iets gekregen. Afbraak was heel moeilijk omdat er 3 karren en bakfiets terug moesten. De quiz was te laat geregeld. Er was geen tekstje en evenement in de lesvrije week. Mensen konden pas 2 weken op voorhand zich inschrijven. De prijzen waren ook niet genoeg, want er werd voor 15 euro per ploeg gerekend. Er moest nog gewinkeld worden 2 uur voor de quiz begon. De papieren van de quiz waren ook laat doorgegeven, dus ze waren ook te laat afgedrukt. Er was ook late communicatie met de presentatoren. 3 obers waren te weinig om 40 ploegen te bedienen en een paar plateaus hadden het veel vlotter laten gaan. Het is ook jammer dat iedereen na plaats 3 dezelfde prijs kreeg. Er had nog een extra bakfiets geregeld kunnen worden van de Green Office. Het had leuk geweest als de punten tussendoor ook een keer afgeroepen werden. Tegen betaling een busje huren was ook nog ok geweest. De opbouw moest

beginnen zonder dat er iemand wist wanneer het lokaal zou opengaan. De locatie was nice, dus in het vervolg mag er gekeken worden naar andere locaties zodat we niet altijd in Arenberg zitten en misschien ook kijken of we in een zaal kunnen zitten in plaats van een aula. Als je in de toekomst een activiteit hebt met drank, kijk dan eerst of we nog hebben voor dat je nieuwe aankoopt.

## **Cantus**

Afbraak heeft nog lang geduurd. De evaluatie hiervan wordt verdaagd naar de volgende PV.

---

## **Activiteiten in de nabije toekomst**

### **Duocantus Diana**

De inschrijvingen zijn op een Google Form. Dit is waarschijnlijk omdat Diana dit wou. Diana gaat eerst alles zelf betalen en dan betalen wij hen terug.

### **Lezing Fysica**

Het lokaal is in orde, posters hangen op en het is gedeeld in de jaargroepen. Shiften moeten nog gemaakt worden en er moet nog gewinkeld worden. Het komt in orde.

### **Jeneverbar**

Komt in orden. Bar wilt een actie doen waar je 10 voor 9 euro kunt krijgen, maar hier is geen budget voor, maar met zo'n dingen maak je meestal winst. Er kan ook maar 10 euro misgelopen worden. Er wordt gevraagd of het mogelijk is om geen jeneverbar te doen omdat het nu financieel moeilijk is, maar uit de jeneverbar halen we heel veel geld. Er gaat nog gewacht worden tot na het gesprek met Alma. Er kan voor het gesprek ook de mening gevraagd worden aan Dorien, de studentenflik, Lana, mandataris Alma bij LOKO, en Yentl, mandataris overlast bij LOKO.

### **Pokertoenooi**

Er is geen locatie, dus Sport vraagt om het toernooi te verplaatsen. Op 9 mei is er nog niks. Er wordt voor deze dag geknokeld.

### **Kebabeetstand**

Het komt in orde. Er komt een gasplaat van Chemika. Het zullen wel niet de meest fancy kebabs worden, aangezien het niet op een grill gebeurt, maar het gaat nog steeds lekker zijn. Er gaat nog een aparte pan voorzien moeten worden voor de veggies en als dat niet lukt, moet er op voorhand meegedeeld worden dat het in dezelfde pan gebakken wordt. De begroting is goed. De shiften staan online.

### **Duocantus Eoos**

Inschrijvingen komen nog online. Het zal doorgaan in 't RC.

### **EJWbar**

Eerstejaars hebben de dag erna test, dus het is moeilijk om dan de bar te doen. Het logischer om met een gewone bar te wisselen zodat Sport rustig de Sportbar kan regelen. Blitzkroeg is momenteel na de EJW Lasershoot en als we die twee bars wisselen, dan moet anderen opbouwen. Als EJW het ziet zitten, is het geen probleem. Nu is

wel het nadeel dat er maar 1 activiteit is waar veel eerstejaars op afkomen in plaats van 2. EJWbar kan ook met Sportbar wisselen en Sportbar met een gewone bar. Er wordt geknokeld voor EJWbar naar 20 maart te zetten, Blitzkroeg naar 6 maart en EJW Lasershoot naar 13 maart.

## Ouderdag

Er is gisteren een mail gestuurd naar het presidium en de masterstudenten, maar sommigen hebben deze niet ontvangen. De inschrijvingen zullen sluiten op 2 maart. VTK heeft nog geen antwoord gegeven voor het lokaal met de piano en lokalenreservering heeft ook nog niet geantwoord. Er zijn geen subsidies aangevraagd omdat men pas laat op de hoogte werd gebracht van de grote van het evenement en men niet wist dat er subsidies aangevraagd moesten worden. Vorige keer werd er gezegd om meer te vragen voor de cantus aan de ouders. Het is moeilijk om nu nog subsidies aan de faculteit voor subsidies. We kunnen nog altijd proberen door te bellen met Lieve Gillis. De datum werd veel te laat gecommuniceerd, dus veel mensen hun ouders kunnen nu niet komen. Verder zijn we 400 euro aan subsidies en een betere band met de masters misgelopen.

---

## Activiteiten in de verre toekomst

### Lenteconcert

Er is een oproep voor artiesten gestuurd naar iedereen. De rest gaat deftig in gang schieten en volgende PV zal er een begroting zijn. Het is niet naar iedereen gestuurd, maar enkel naar de mensen die in de mailinglijst zitten die in het begin van jaar dat aangeduid hebben. De subsidies zijn bij de KUL aangevraagd. Het was een zeer uitgebreide aanvraag waar je ook je begroting moest doorgeven, dus er is momenteel de begroting die lijkt op die van vorig jaar doorgegeven. De planning is nog vaag gehouden, want op de wiki stond niks. Er had vroeger iets op de wiki moeten staan. Er is al een mail gestuurd naar de TAP'ers, rectoren en vicerectoren. Er moet nog een update komen voor de artiesten die al gezegd hebben dat ze komen spelen. De mailinglijst van de TAP van fysica is nog niet aangevuld. Vorig jaar werd er geëvalueerd dat er een nieuw concept zou moeten komen, maar nu is het er een beetje laat voor. Onderwijs heeft hier wel rekening mee gehouden. De kleine kamer is nu verleend aan iemand anders, dus moet er een nieuw lokaal gevonden worden om de hapjes te maken. Rik gaat Samuel vervangen als verantwoordelijke en gaat met een werkgroep het Lenteconcert regelen. Zo kan er misschien iets extra geregeld worden.

### Proffentap

Vraag zeker aan je proffen om te komen. Poedts en Veys willen al zeker komen. Er kan ook persoonlijk aan de proffen gevraagd worden. Vantomme komt ook.

---

## Varia

- William: 'Kom shiften op de Kebabeetstand.'
  - Aiko: 'Sorry, not sorry dat ik gezaagd heb. Volgende week is het Ithaka. Naast de 24 urenloop van LOKO Sport heb je Ithaka van LOKO Cultuur. De locatie is heel de dag open. Er zullen ook heuvelachtige dingen te zien zijn.'
  - Judith: 'Neem straks je afval mee.'
  - Milko: 'Er is nog een shift over voor de Plan Sjarel.'
  - Michaël: 'Er is een tijdje geleden gevraagd of er veranderingen aan de bib moeten gebeuren en OOR heeft dit gevraagd op Toledo. Er is nu Google Docs waar je je ervaring kunt opschrijven.'
-

## Actiepuntjes

| Actiepunt                              | uit te voeren door | tegen            |
|----------------------------------------|--------------------|------------------|
| Verslag wisselbikers LOKO              | Milko              | zo snel mogelijk |
| Website nakijken voor content          | alle posten        | zo snel mogelijk |
| Mailinglijsten GDPR-vriendelijk maken  | Webteam            | zo snel mogelijk |
| Een foto op de wiki zetten             | iedereen           | zo snel mogelijk |
| EJW-website bespreken                  | EJW en Webteam     | zo snel mogelijk |
| Onderwijs toevoegen aan de nieuwe site | Webteam            | zo snel mogelijk |
| Dingen op wiki zetten                  | verantwoordelijken | zo snel mogelijk |
| Update Lenteconcert                    | Cultuur            | volgende PV      |
| Kalender aanpassen                     | Maxim              | zo snel mogelijk |
| TAP-lijst fysica aanvullen             | Dries              | zo snel mogelijk |

---

De vergadering wordt gesloten om 00u51.

Maxim Huang (secretaris)  
maxim@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 10 maart om 21u00 in de Winaliving.